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Delnice,. 14. 112015.

Temeljem 51. Statuta SZGD Predsjednik Draien Tomii sazvao je 5. Sjednicu I;zvr5no,g rldbora
podetkom u 19:00 sati u. prosforijama,,Kuglan€" u Delnicarna:14. srpnja 201

ZAPISNIK

Sjednicaje u 19:00 sati.

Nazodni: Tomi6, Goran R.adki, Anabela Rudolf .i Viktor Spordi6

Opravdano i: Pavle Kruljac, Davo,rin Klobudar i Ilarbara Renka

Neopravdano i: Boris Levar i Dragzm Nagli6

Na 5. SZGD prisutno je 2 'ccl 7 dlanova Sto znadi da ne postoji kvorum za ptawc,valJano

dono5enje

Zazapislnidnai Goran Radki.

zapisnika sa 4. Sjednice IO

Dopredsj ednika Gorana Radki

teija za vrednovanje i odabir programa javnih potreba u spofiu Grada Delrrich

pristiglim podacima o lJubovima

ij a prij edloga tablic e rasp o dj ele b odor.a za izr adr_ kriterij a

LI

omentari, primjedbe i dopune tablice r:aspodjele bodova
zavrSne verzije kriterija koja bi se prezentirarla svim Klubovima prije donoSe4ja
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dlarica SZ GD zaprimanje uredormo dlanstvo



ADl.

Zapisruk nije moguie prihvatiti obzirom na nepostojanje kvonrma,

AD2.

Predsjednin< prisutne je izvijestio da je prutern e-mail-a zap,rimio pismo Dopredsjednika;

pismo primio i prodita,o 2 sitaprije, pismo nije proditano jer su nazodni r4,pzrati sNagla5eno je
istirn, te 6e j oswt na navedeno pir;mo:

todkorn 1. sporninju rt-jerodavnosti rada SZGD, a navedeni inaz rnogao se ftiti i u
SZ GD te smaham da su naSe smienrise rader definilane Statutom i narrLa rnitk,o ne
ice Sto 6emo mi raditi. Sto se tide Cldbora za sport i kulturu Grada Delniczr koji se

vei samim tim Sto je isti pozivao Predsjednika SZ GD na svoja 2 sastinnlcaznadi
a i isti je SZ GD prepustio Izbor za sporta5a 2014, godtne lkoji je uspjesno

U pismLu se

prethodLnom

mora davati

spominje u
uspostavu

Todka 4"

norrnahrcr

proveden bez
izbor sporta5a

na wlo laatak period koji smo imali, a i ubuduie ie SZ GD raspisivati rrratjedaj za
ine i to kako je ved redeno odrnah u siqjeEnjq te nagrade dodijeliti negdje u vt>ljaiji ne

dekajudi Dana Grada u lipnju mjesecu.

Todka2.Izt ije, podaci koje sru dostavili klubovi/udruge dostavljani su kako bi se lkoristili za
izradu wednovanje i odabir programa javnih pofreba u sporhr Grada lDelnicxr i inade
Snategije Delnica" miSljenja. sarn da Grad moZe ofonniti tijelo koje 6e izraditi Str:ategijju,

ali nd kao rnoramo imati svoj plijedlog i biti inicijator, a nikako se ne slaZem da je Srhategija
sporta politi ie, mada se politika rrvuklil u sve sfere danaiinjeg Liv<tt4 u sportuioj ne bitrebaLlo
biti rnjesto.

Todka 3. T nuZno poteban za kvalitetan rad SZGD ali rnoramo se snaii i bez njega Tternutro

.je rad SZl GD na Predsjednika i I0, a i neki dlanovi I() lrako je i danas vidljivo s obzirom da
nemamo nisu ozbiljno shvatili svoji ulogu. U rugovoru s Gradlonadelnikom i;ario sarm mu na.S

prijedlc,g, a uputio i dopis 15.6.20'15. godine ,,Zahtjev SZ; GD za ztapo!;Ijavanj'ebez z:arilrivan;ja

radnog za osobu koja bi bila te strudne spreme da zradovolji i poslove tzfnika i vode4ja
financijskog tako da navodi tzpisma Dopredsjednika ne stoje da po tom pirtanlju ni$ta
mJe ucmJono, do sada sluZbenog odgovora iz Glada jo5 nema te 6u osobno provjeniti u kr:jcj je fazi
taj na5 zahf se tide ureda SZ Qlt, profesionalnog tajnik4 informatidke opreme i ostal:g Sto se

sporrinje u
izrosu od 56.

SZ GD za20l tnu.

da SZGD bez radurLa ne moZe fmkcionirati i da .je to osnovni predrwjet za
i zajedno smo donijeli Odluku na jedrnoj od Sjr:dnica IO o otvaranju Ziro laiiunai o

potrebi dva i o tome da svi dlanovi IO budu potpislLici. S navodima u pismu rse po torn
pitanju ni

3 osobno sam radio Plan JP za 2015 godinu za SZ GD u koji je srre to urr'Sterro u
kun4 no Grad narn je kako znate dodijelio jecl'va 2.000 kn sredstava za rerlo,virn rad

mogu sloZiti, te sredstva od 2.000 kn smatrarn dovoljnim za pokretanje Ziro r(aduna i
niranje do kraja 2015. godine, a i neozbiljno je da.jedna i to kr.ovna Udrug;a qpofta u

Gladu bez ZR, pa na koji rradin da se h'a-Ze sredstva od bilo koga ukoliko nerrmrho ZR,
mislim dabi wlo neozbiljno. Usput predsjednik SZ je proiiitao i pismo koje je uputio Z;ajedntci



sportova prijem u dlansfvo u kcljem istide sve Sto je do sada udinjeno i u kojenL se traZi i
porno6 od ZS za pomo6 u okviru nrogudnosti da se odrzi i urnaprijedi sport u Gradu Delnioama .

Todka 5. Tu da se SZGD mora ukljuditi u rad upravljaiikih tijela na podrudju Gracla-ito rurn
jejedan od ih zadataka. Smatrarn da je nuzno da se ukljudimo tr rad GSC-a jer udrqge,/klubcM
najbolje je potrebno za na5e dlanice.

Todka 6. sarn osobno iuadio, a s obzirorn da drugih prijedloga pravilnika nije biil:, proditali
smo ga detalj izmijenili sve Sto je bilo predloZeno od strane nazodnih dlanova IO i na Sjerlnici tO
smo ga samr ieli, a potom smo i sami zakljudili prilikom kori5tenja istog, prilikom Izbora spoltar5a
2014. godine

uvidjeli. Tako

ga moramo iz-mijenitti vidjev5i da ima propusta koje nismo prilikorn dcfno5e4ja
je sve navedeno vei redeno i pozrato rte tirne i suvi$no.

Goran Radki je: ovo pismo nije napad rna nikop;a ve6 jednostavno videnje situacije u SZGD i
odnosa (hada SZGD odnosno nama sporta5irna.

Pod todkom naglasit da s pravnog stajali5ta pitanjer jrl da li je Odbor za sport i telrnidku
kulturu Grada o trajno rje3de da nLi dodjeljujemo nagrade za Sportada godine?l odnosno da li je
navedeno u i iji Odbora smatram da takve stva:ri moramo imati ,,srno na bijelo" u srriisluL iito
Grad odekuje preuzme kao obvezu na sebe.

se da mi moramo imati prijedlog i stav ali tako<ler rmi5ljenja sam da.mi taj dcrkument
kvalitetno inaditi. Povjerenstvo koje; je bi bilo sadinjeno c,d vi5e rczllljtth

dlanova rroZe i kvalitetniji prijedlog oclnosno Siru sliku. U konadnici Gradsko vijedr: mora prihvatiti
Strategi,ju, a tirne je politika ukljudena u cijelu pridu.

Todka 3. da je pokrenuta inicijativa za tajntku ,,bez zas;rivanja radnog odnosa" srnatram da
posao koji ii te5ko iemo kvallitetno odrailivatrbez tajnika. Do sada nisan bio upclznaf da
je po tom pi ne5to udinjeno. ApsoluLtno pohvalno Sto smo otirili korak dalje.

Todka 4. Sto navedene todke istidem da odnos Chada prrema SZGD u ovom pogledu niiig dobrar

Todka2. Sl

samostalno

proradunom

za tro5kove
proraduna

pitam dali ja

Todka 5.

nedostatan<

i da se zato izboriti.

Todka 6. sam suglasan da Pravilnik lreba mijenjati i to sam samo htio ,Codatro

AD3"

Prisutrdma je iednik predstavio prijedlog Kriterija za 'l'rednovanje i odabir 1rrograna: javnih
potreba u Grada Delnica koji je osobn,o izradio, a s obzirom da drugih prijedloga nrje bilo,
prijedlog je pregledan i razja5njen od strane Pnedsjednilra. Zakljud,eno je da je isti obuhvatio
dosta

idena sredstva od 2.000.00 kn za nad SZGtt. Pitanje da li su ta sredstvra dllvoljna
ja poslormog raduna u banci, a gdje sur tro5kovi kqjigovodsfra. Rr:biilansc,m

su ostala ista. Ako je Grad voljan povecati sre,dsfva navedeno je pcrzdravl.jam ali se

potrebur rebalans proraduna?

da predstavnik u NO GSC-a koji je irmenovzur od sfiane Grada bude, osob:r iz SZ,GD

da 6e se jo5 doraditi i dopuniti, te dostaviti klubovima na uvid. S obzirorr na
podataka o klubovima koji su u prvoj verzriji traLeri, poslat 6e se ldubovima

nadopuna podatak4 arok za dostavu podataka bit ce 31.7 .2015., da bi se podetkorn rpjese,ca



kolovoza 201 s obzirom da sada nije bilo kvoruma, mogli ponovno naci dlanovi Io sz GD da bi
napravili verziju Pravilnika i kritedja za vrednovanje i odabir pr.ogftrma.iavnih potreba u
sportu Grada

Predsjednik j ijestio da su sve 3 priwemene dlanice SZGD dostavile usmeni Zahtjev za primanjt: u
redormo

AD5.

Nije se vodila

Sjednica IO zaw5ila je u 20:30 sati.


